
 
PROTOKÓŁ  NR 17.2015 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej  
z dnia  07 września  2015.   

 
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak   -   Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska -   Zastępca Przewodniczącego  
3. Włodzimierz Malinowski - Członek Komisji  
4. Robert Pacuszka               -   Członek Komisji 
5. Katarzyna Sadurska          -   Członek Komisji 
6. Waldemar Sitek                -   Członek Komisji 
 
Ponadto w posiedzeniu Komisji uczestniczyli: 
 

1. Katarzyna Rostek – kierownik Ośrodka Pomocy  Społecznej w Tłuszczu 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 
2. Omówienie materiałów na VI Sesję Rady Miejskiej w  Tłuszczu. 
3. Sprawy różne w tym rozpatrzenie korespondencji. 
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół Nr 16.2015 z 31 sierpnia 2015 r. został przyjęty. 
 
Ad2.  Komisja zapoznała się z projektami uchwał na VI Sesję Rady Miejskiej w 
Tłuszczu, która odbędzie się 08 września 2015 roku o godzinie 15.00 w 
Urzędzie Miejskim w Tłuszczu. 
 
Pani Halina Kusak, Skarbnik Gminy omówiła projekt uchwały w sprawie 
wprowadzenia zmian w uchwale budżetowej na 2015 rok.  
Poinformowała, że następuje zwiększenie dochodów o 54 550,00 zł, 
zwiększenie wydatków budżetowych o 278 176, 82 zł i bardzo szczegółowo 
omówiła przedstawione propozycje zmian.   
 
W projekcie  uchwały w sprawie zmiany uchwały Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2015-2024 jest wprowadzone nowe przedsięwzięcie pn.  
,,dowożenie uczniów do szkół na rok szkolny 2015/2016” do czerwca 2016 
roku. 
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Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za I półrocze 2015 roku Komisja 
omówi w najbliższym czasie.    
 
Pani Katarzyna Rostek omówiła dwa projekty uchwał przygotowane przez OPS 
w Tłuszczu na VI Sesję Rady. 
Następnie  udzieliła wyjaśnień odnośnie składu komisji konkursowej 
,,Indywidualnosć roku  2015’’, którego organizatorem była Gmina i CKSiR w 
Tłuszczu. 
Na pytanie radnej Urszuli Pankowskiej – z ilu osób składała się komisja 
konkursowa odpowiedziała, że zgodnie z regulaminem osoby, które były 
nominowane do którejkolwiek  kategorii nie powinny się znaleźć w składzie 
komisji konkursowej, a były dwie takie osoby  i jedną z tych osób jest właśnie 
ona. Ta druga osoba wycofała się.  
Taki konkurs był ogłoszony pierwszy raz i na pewno wymaga dopracowania, 
powiedziała Pani Katarzyna Rostek. 
 
Radna Urszula Pankowska powiedziała, że w czterech kategoriach głosy 
internautów pokryły się, a w tej jednej  kategorii była zmiana, dlaczego? 
 
Pani Katarzyna Rostek odpowiedziała, że akurat w tej jednej kategorii były 
podzielone głosy, dlatego zarządzono głosowanie i komisja przegłosowała 
zmianę.  
 
Radna Urszula Pankowska wyraziła swoje niezadowolenie, że akurat tylko w 
tym przypadku komisja zmieniła werdykt.  
Komisja również wyraziła swoje niezadowolenie.  
  
Ad3. Do komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Ochotnicza Straż Pożarna w Jasienicy zwraca się z prośba o zakup 
nowego samochodu bojowego średniego dla jednostki OSP w Jasienicy. 
Zakup nowego  samochodu bojowego jest koniecznością, ze względu na 
dalsze dobre funkcjonowanie tej jednostki, zwiększenie jej mobilności i 
skuteczności. Pismo stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
Przewodniczący Komisji powiedział, ze ogólnie samochody w gminnych 
jednostkach OSP są wysłużone i jeżeli byłaby możliwość pozyskania środków z 
zewnątrz i znalazły by się środki na udział własny, to można byłoby zakupić 
nowy samochód bojowy.  
 
Komisja zapoznała się. 
 



 3 

Radny  Włodzimierz Malinowski powiedział, że na wsi jest utworzony fundusz 
sołecki, natomiast w mieście rady osiedlowe nie mają żadnego funduszu i w 
związku z tym po akceptacji dwóch Komisji radny wnioskuje o utworzenie 
funduszu dla każdej rady osiedlowej w kwocie po 10 000 zł. 
 
Komisja przychyla się.  
 
Ad4. Termin kolejnego posiedzenia Komisja ustaliła  na dzień 25 września 2015 
roku godzina 8.15.  
 
 
Na tym protokół zakończono.                               
 
                                                                             Przewodniczący Komisji 
 
                                                                                   Mirosław Sobczak  
 
 
Załączniki do protokołu są do wglądu 
w  pokoju 38 .                                                                           
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do protokołu. 
Dokument utworzyła:  
Bożena Brzozowska dnia 9 wrzesnia  2015 r.  
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